
香港國際珠寶廠商展覽會歡迎酒會暨 
JMA國際設計比賽2018頒獎典禮  

HKIJMS Welcome Reception cum  
JMA IJDC 2018 Award Presentation Ceremony 

2018年11月29日‧29 Nov 2018  



「香港國際珠寶廠商展覽會」歡迎酒會暨 JMA國際珠寶設計比賽2018頒獎典禮於2018年11月29日下午假
香港會議展覽中心紫荊廳順利舉行，首先由本會30周年紀念編輯委員會編製的紀念書刊：《珍飾鑲傳》
─香江珠寶印記新書發佈儀式為是次頒獎典禮打響頭炮。 
 
The HKIJMS Welcome Reception and JMA International Jewelry Design Competition 2018 Award Presentation 
Ceremony was successfully held on 29 November, 2018. The ceremony started with the kickoff of the new book 
launched by HKJMA. 

緊接着有JMA副主席(展覽事務) 兼JMA國際珠寶設計比賽2018籌委會主席李偉材先生為頒獎典禮致辭。李
先生稱：「上年我們首次加入展廳Hall 3F&G，獲得極大迴響，今年我們繼續保留新展廳，而參展商更創
歷年新高。今年我們引入嶄新及流行元素，設置珠寶派對展區，展出不同主題的派對珠寶首飾，並準備
了一系列精彩活動、工作坊讓到場人士親身參與遊戲並贏取豐富禮品。」 
 
“Last year we expand the exhibition area to Hall 3F&G, and have received positive comments. This year we 
retained the show area, and the number of exhibitors has reached new heights. We set up the ‘Jewelry Party 
Zone’ for displaying different themed jewelry, with a series of games and workshops for visitors to participate 
in.” Mr. William Li, Associate Chairman (Exhibition Affairs) of JMA and the Organizing Committee Chairman of 
JMA IJDC 2018, mentioned in his welcome speech. 



此外，「JMA國際珠寶設計比賽2018」賽果亦已於歡迎酒會內公佈。
今年是香港珠寶製造業廠商會成立30周年，有如花朵般盛開，綻放亮
麗光彩，正好配合今年JMA國際珠寶設計比賽「綻．放」這主題。在
公佈得獎名單的同時，5位香港珠寶小姐更即場演繹比賽得獎及入圍
作品，綻放出每件作品最美的一面。 
 
In addition, the JMA International Jewelry Design Competition 2018 
results were also announced during the event. While the winners were 
announced, five Miss Jewelry Hong Kong presented the winning pieces in 
catwalk, showing the most beautiful side of each jewelry product. 
 
 
本會在此再次感謝各單位出席支持，並恭喜所有設計比賽得獎者﹗ 
Thank all the participants and related parties for their support and 
congratulations to all winners of the design competition! 



冠軍及最佳工藝奬 
Champion & Best Craftsmanship Award 

落入凡間的天使 The Angel 

梁麗華 Lily Leung 

億鑽珠寶有限公司  
Noble Jewelry Ltd. 

冠軍 Champion 

飛 Fly 

肖汪玥 Xiao Wang Yue 

深圳市尚藝廊文化傳播有限公司 

冠軍Champion 

舞讚紫荊 
The Flourishing Bauhinia 

陳奕均 Eugene YJ Chen 

瑞萊夢臻工作室RealizedStudio 

優異奬及大溪地珍珠特別大奬 
Merit &Tahitian Pearl Award 

輝煌之夜 Brilliant Night View 
羅金嬌 Luo Jin Jiao 

必得利珠寶有限公司  
Peter Lam Jewellery Ltd. 
  

優異奬 Merit  

Sakura 
Bimal Koley 

55 Fifty 7 Jewellery LLC 

  

優異奬Merit  
艷麗的笑臉 Beautiful Smile 

張建坤Zhang Jian Kun 

廣州蜜月之旅珠寶有限公司  

優異奬及我最喜愛珠寶設計大獎 
Merit & My Favorite Jewelry Design Award 
雛鳳 Young Phoenix  
黃聖茵 Wong Shing Yan Sarita 
國寶寶石有限公司 C.D. Company Ltd. 
  
優異奬Merit 
起舞爭輝 The Dance and Fight for Glory  
黃湘民 Simon 
廣州市金橙珠寶設計有限公司  Guangzhou 
Golden Orange Jewelry Design Co. Ltd. 
  
優異奬Merit  
幽蘭清香 Fragrant Orchids  
林紫淳 Lin Zi Chun 
上海金伯利鑽石集團有限公司  
Shanghai Kimberlite Diamond Group Co., Ltd. 
  
最具市場價值獎Best Market Value Award 
影 Shadow  
周建祥 Zhou Jian Xiang 
必得利珠寶有限公司 Peter Lam Jewellery Ltd. 

優異奬 Merit  

幸福感Feeling of Bliss  
許嘉敏 Hui, Carmen Kai Man  

恆豐寶石公司 Hang Fong Opal Company 
  

優異奬 Merit  

Vascular Bundle 
Narayanan Anavaratha Perumal 

55 Fifty 7 Jewellery LLC  

  

優異奬 Merit 
摘下梵古的鳶尾花 

陳昕 Chen Xin  

公開組I‧Open Group I  公開組II‧Open Group II 電腦繪圖組 Computer Aided Design  

贊助機構 Sponsors: 
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